



A Milestone Year: 25th Anniversary

Join us in celebrating 25 years of the Mary Kay Ash Charitable Foundation with one of our most meaningful and impactful events of the year.



Scan here to register!

Date: Saturday, September 12, 2026, 10 am EST

Location (In-Person): Meadowvale Conservation Area, Picnic Area A, Mississauga, ON **OR** Participate Anywhere in Canada in your own community

Registration fee: \$25 per participant



The MK5K brings us together in support of the MKACF mission – advancing community impact, empowerment, and collective fundraising to support those affected by cancer and domestic violence. Together, every step makes a difference.

Register by September 1, 2026 to receive an exclusive microfibre cooling sports towel (while quantities last)

A Special Thank You to Our Sponsors!

We extend our heartfelt thanks to our sponsors for their continued support in making this event possible and helping us advance the MKACF mission.



Help us raise **\$40,000** by **September 30, 2026** in support of MKACF programs across Canada. Every registration, donation, and share brings us closer to our goal.

Visit:

<https://www.canadahelps.org/en/charities/mary-kay-ash-charitable-foundation-canada/p2p/MK5K2026/>
for full details.



FONDATION CARITATIVE™

Mary Kay Ash



Une année jalon : 25^e anniversaire



Venez célébrer les 25 ans de la Fondation caritative Mary Kay Ash avec nous à l'un de nos événements les plus importants et les plus marquants de l'année.



Balayez ici pour vous inscrire!

Date : Samedi 12 septembre 2026 à 10 h, HE.

Lieu (en personne) : Meadowvale Conservation Area, aire de pique-nique A, Mississauga, ON **OU** participez de n'importe où au Canada dans votre propre communauté

Frais d'inscription : 25 \$ par personne



La Course MK5K nous rapproche pour soutenir la mission de la FCMKA – promouvoir l'impact de la communauté, l'autonomisation et une collecte de fonds pour soutenir les personnes touchées par le cancer et la violence familiale. Ensemble, nos pas nous mènent très loin.

Inscrivez-vous d'ici le 1^{er} septembre 2026 et recevez une serviette de sport rafraîchissante en microfibre exclusive (jusqu'à épuisement des stocks)

Un gros merci à nos commanditaires!

Nous tenons à remercier chaleureusement nos commanditaires pour leur soutien continu, qui a permis d'organiser cet événement et de nous aider à faire avancer la mission de la FCMKA.



Aidez-nous à recueillir **40 000 \$** d'ici le **30 septembre 2026** pour soutenir les programmes de la FCMKA dans tout le Canada. Chaque inscription, chaque don et chaque partage nous rapproche de notre but.

Visitez :

<https://www.canadahelps.org/fr/organismesdebienfaisance/mary-kay-ash-charitable-foundation-canada/p2p/MK5K2026/>
pour tous les détails.

